FOR IMMEDIATE RELEASE
APRIL 12, 2012 
 
NDP, CITY INSTITUTE TO HOST SUMMIT ADDRESSING SOCIAL, ECONOMIC CHALLENGES FOR TORONTO
 
TORONTO — The latest federal budget focuses heavily on resource extraction, but has no plan for Canada’s urban centres – where 80 percent of Canadians actually live. Join NDP MP Matthew Kellway (Beaches-East York), Roger Keil, Director of The City Institute at York University, MPs, city councillors, urban experts and activists as they discuss solutions for the social, infrastructural and economic challenges facing Toronto and Southern Ontario.
 
FRIDAY, APRIL 13                                                                                  TORONTO, ON 
 
8:30 AM          Introductions and welcome 
                        Bram & Bluma Appel Salon at the Toronto Reference Library
  789 Yonge Street, Toronto, ON

9:00 AM          Keynote speeches 
  The Political Economy – David A. Wolfe, University of Toronto 
 
  The Social Economy – Armine Yalnizyan, Canadian Centre for Policy     
  Alternatives
 
  The Urban Economy – Mario Lefebvre, Conference Board of Canada
 
10:30 AM        Media Availability

For more information, please contact:
Allison Gifford, NDP Media Officer (Toronto), 613-222-2035 or Allison.Gifford@parl.gc.ca
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
12 AVRIL 2012  
SOMMET SUR LES DÉFIS SOCIAUX ET ÉCONOMIQUES DE TORONTO ORGANISÉ PAR LE NPD ET LE CITY INSTITUTE 
TORONTO — Le dernier budget fédéral insiste sur l’exploitation des ressources et ne prévoit aucune mesure pour les centres urbains du Canada, alors que 80 % des Canadiens y vivent. Venez rencontrer le député néo-démocrate Matthew Kellway (Beaches-East York), Roger Keil, directeur du City Institute de l’Université de York, de nombreux députés, des conseillers municipaux, des urbanistes et des militants alors qui discuteront de solutions possibles aux problèmes sociaux, économiques et d’infrastructures auxquels sont confrontés Toronto et le sud de l’Ontario.   
 
VENDREDI 13 AVRIL 2012                                                                      TORONTO, ON 
 
8 h 30             Remarques d’introduction et de bienvenue 
                        Salon Bram & Bluma Appel à la Bibliothèque de consultation de Toronto
  789, rue Yonge, Toronto, ON
 
9 h                   Allocutions 
  L’économie politique – David A. Wolfe, Université de Toronto 
 
  L’économie sociale – Armine Yalnizyan, Centre canadien des politiques     
  alternatives
 
[bookmark: _GoBack]   L’économie urbaine – Mario Lefebvre, Conference Board du Canada
 
10 h 30            Disponibilité pour les médias
 
 
 
 
 
Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec :
Allison Gifford, Agente des médias (Toronto), 613-222-2035 ou Allison.Gifford@parl.gc.ca 
 

